
        

                                  
 

                     REPUBLIKA HRVATSKA 

 

     KOPRIVNIČKO – KRIŽEVAČKA  ŽUPANIJA 

                        Županijska skupština   

 

Koprivnica, 16. prosinca 2016. 

       

 

Z A P I S N I K  
   

sa 23. sjednice Županijske skupštine Koprivničko-križevačke županije, koja je održana 14. 

prosinca 2016. u Koprivnici, Zrinski trg 1/I u prostorijama Gradske vijećnice, s početkom u 

16,00 sati.   

 Sjednica je sazvana dopisom KLASA:  021-01/16-01/1, URBROJ: 2137/1-02/03-16-

35 od 7. prosinca 2016. godine.  

 

Sjednici prisustvuju članovi/članice Županijske skupštine: 

 - Tomislav Babić, Marinko Bagarić, Mijo Bardek, Milan Bingula, Antun Bratanović, 

Franjo Car, Stjepan Ciganović, Zlatko Delimar, Biserka Đura, Damir Felak, Vjekoslav 

Flamaceta, Zdravko Gašparić, Goran Gregurek, Tomislav Ivanek, Irena Jagarinec, Andrija 

Jendrek,  Ivan Knok, Slavko Konfic, Goran Kovačić, Miroslav Kovačić, Božidar Krapinec 

Željko Lacković, Marijana Markešić, Nenad Martinaga, Gordana Međimorec, Vjekoslav 

Mužinić, Eugen Pali, Stjepan Peršin, Željko Pintar, Ivana Prugović,  Verica Rupčić, Natalija 

Sučić, Zvonimir Širjan, Nada Stručić, Mladen Švaco, Milica Todorović,  Zdravko Valjak.    

 

Sjednici ne prisustvuju članovi: 

1. Darko Ledinski, opravdano, 

2. Zlatko Makar, opravdano, 

3. Tihomir Sokolić, opravdano, 

4. Zdravko Tuba. 

  

Ostali prisutni: 

1. Darko Koren, župan, 

2. Ivan Pal, zamjenik župana, 

3. Darko Sobota, zamjenik župana,  

4. Marina Horvat Pavlic, pročelnica Upravnog odjela za poslove Županijske skupštine i 

pravne poslove,  

5. Melita Ivančić, pročelnica Službe ureda župana, 

6. Damir Petričević, pročelnik Upravnog odjela za prostorno uređenje, gradnju, zaštitu 

okoliša i zaštitu prirode,  

7. Željka Koluder Vlahinja, pročelnica Upravnog odjela za zdravstveno-socijalne djelatnosti, 

8. Branka Cuki, pročelnica Upravnog odjela za obrazovanje, kulturu, znanost, sport i 

nacionalne manjine,  

9. Marijan Štimac, pročelnik Upravnog odjela za gospodarstvo, komunalne djelatnosti i 

poljoprivredu, 

10. Ljubica Belobrk Flamaceta, pročelnica Službe za unutarnju reviziju,   

11. Melita Birčić, ravnateljica  „PORE“ Razvojne agencije Podravine i Prigorja,  
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12. Željka Kolar, ravnateljica Javne ustanove za upravljanje zaštićenim dijelovima prirode,  

13. Zdravko Mihevc, direktor Turističke zajednice Koprivničko-križevačke županije,  

14. Zlatko Filipović, ravnatelj Zavoda za prostorno uređenje Koprivničko-križevačke 

županije, 

15. Helena Matica Bukovčan, voditeljica Odsjeka za poslove Županijske skupštine i opće 

poslove, 

16. Verica Ujlaki, voditeljica Odsjeka za  informatičku podršku i informacijsku sigurnost, 

17. Nino Šegerc, viši stručni suradnik za informatiku, 

18. Marija Krajina, ravnateljica Doma zdravlja Koprivničko-križevačke županije 

19. Draženka Vadla, ravnateljica Zavoda za javno zdravstvo Koprivničko-križevačke 

županije, 

20. Sandra Levak Miklošić, Radio Drava, 

21. Goran Generalić, Radio postaja Koprivnica,  

22. Sanja Kos Bojanić, dopisništvo HTV-a, 

23. Robert Mihaljević, novinar Podravskog lista,  

24. Novinari TV Srce. 

  

 PREDSJEDNICA: Otvaram 23. sjednicu Županijske  skupštine  Koprivničko-

križevačke županije i pozdravljam sve prisutne današnjoj sjednici. 

  Molim pročelnicu Marinu Horvat Pavlic da izvrši prozivku članica i članova.  

    

 MARINA HORVAT PAVLIC: (Proziva članice i članove i izvješćuje o broju 

prisutnih) 

 

 PREDSJEDNICA:  Konstatiram da je sjednici prisutno 37 članica i članova te da  ova 

Županijska skupština može donositi pravovaljane odluke. 

   

 Molim pročelnicu Marinu Horvat Pavlic da nas izvijesti o izvršenju zaključaka s 

prošle sjednice. 

 

   MARINA HORVAT PAVLIC: Stručne službe izvršile su sve zaključke sa 22. 

sjednice Županijske skupštine. Akti su uredno prošli kontrolu zakonitosti pri nadležnom 

Uredu državne uprave te kao takvi objavljeni u „Službenom glasniku Koprivničko-križevačke 

županije“ broj 13/16. 
 

  PREDSJEDNICA: Obavještavam vas da sam 17. studenoga 2016. zaprimila pisanu 

izjavu članice Županijske skupštine gospođe Milice Todorović  kojom nas obavještava da je 

članica stranke MODES -  Moderna demokratska snaga. 
 

 Skraćeni zapisnik sa 22. sjednice smo primili. Ima li kakvih primjedbi na skraćeni 

zapisnik?  

 Ako nema dajem skraćeni zapisnik na glasovanje.    

 

 PREDSJEDNICA: Konstatiram da je skraćeni zapisnik prihvaćen s 37 glasova.  

 

 Za današnju sjednicu primili smo prijedlog sa 16 točaka dnevnog reda. 

 

 Župan kao predlagatelj povlači točku 13. dnevnog reda pod nazivom: „Donošenje 

Zaključka o otpisu potraživanja subvencionirane kamate  na studentske kredite“,  te paralelno 

s time predlaže da se dnevni red pod istom točkom dopuni točkom:   
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„Donošenje Zaključka o preuzimanju otplate studenskih kredita i otpisu subvencioniranih 

kamata“. 

 

 Primili smo i prijedlog za dopunu dnevnog reda sa sljedećim točkama.  

 1. Donošenje Zaključka o prijenosu nabavljene nefinancijske imovine Osnovnoj školi 

Legrad,   

 2. Donošenje Zaključka o prijenosu nabavljene nefinancijske imovine Osnovnoj školi 

Sokolovac, 

  3. Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti Županu Koprivničko-križevačke 

županije za sklapanje Dodatka 3 Ugovoru o osnivanju prava građenja,    

 4. Donošenje Odluke o kupoprodaji nekretnina. 

 

 Prijedlog je da se ove četiri točke uvrste kao točke 16., 17., 18. i 19. dok bi točka 16. 

postala točkom 20. 

 

 Pozivam župana kao predlagača da se očituje o potrebi dopune dnevnog reda ovim 

točkama, ako ima potrebe. 

 Dajem na glasovanje prijedloge za dopunu  dnevnog reda. 

 Glasovat ćemo o svakom prijedlogu posebno. 

  

 Nakon glasovanja o svakom prijedlogu posebno, Županijska skupština jednoglasno sa 

37 glasova „za“ prihvatila je predložene dopune dnevnog reda.  

 

 PREDSJEDNICA: Otvaram raspravu o cjelokupnom prijedlogu dnevnog  reda.   

  Dajem na glasovanje predloženi dnevni red. 

 

 Županijska skupština jednoglasno sa 37 glasova „za“ usvaja sljedeći 

 

 D N E V N I   R E D: 

 

1. Donošenje II. Izmjena i dopuna Proračuna Koprivničko-križevačke županije za 2016. 

godinu i projekcije za 2017. i 2018. godinu, 

 

2. Donošenje Županijske razvojne strategije Koprivničko-križevačke županije za razdoblje 

2014. – 2020. godine,  

 

3. Donošenje Proračuna Koprivničko-križevačke županije za 2017. godinu i projekcije za 

2018. i 2019. godinu, 

 

4. Donošenje Odluke o izvršavanju Proračuna Koprivničko-križevačke županije za 2017. 

godinu,  

 

5. Razmatranje Izvještaja o korištenju sredstava Proračuna Koprivničko-križevačke županije 

za 2016. godinu – Proračunska zaliha, s prijedlogom Zaključka za: 

a) rujan 2016., 

b) listopad 2016., 

c) studeni 2016., 

 

6. Razmatranje Socijalnog plana Koprivničko-križevačke županije za razdoblje 2016.-2021., 

s prijedlogom Zaključka,       
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7. Donošenje Akcijskog plana za socijalno uključivanje Roma u Koprivničko-križevačkoj 

županiji, za razdoblje od 2017. do 2020. godine,  

 

8. Donošenje Odluke o ustanovljenju zajedničkog otvorenog lovišta na području 

Koprivničko-križevačke županije broj: 

1. VI/110 – „Kuzminec“, 

2. VI/111 – „Legrad“, 

3. VI/112 – „Gola-Gotalovo“, 

4. VI/113 –  „Đelekovec“, 

5. VI/114 – „Drnje-Torčec“, 

6. VI/115 – „Peteranec-Sigetec“, 

7. VI/116 – „Hlebine“, 

8. VI/117 – „Rasinja“, 

9. VI/118 – „Koprivnica“, 

10. VI/119 – „Koprivnički Bregi“, 

11. VI/120 – „Novigrad Podravski“, 

12. VI/121 – „Molve“, 

13. VI/123 – „Hampovica“ ,                              

14. VI/124 – „Đurđevac“, 

15. VI/125 – „Kalinovac“, 

16. VI/127 – „Prugovac“, 

17. VI/128 – „Kloštar Podravski“, 

18. VI/129 – „Lipovica“, 

19. VI/130 – „Mala Mučna“,                                  

 

9. Donošenje Zaključka o primjeni izmijenjenih i dopunjenih odredaba Pravilnika o 

specijalističkom usavršavanju doktora medicine,   

 

10. Donošenje Rješenja o izmjeni Rješenja o imenovanju članova Antikorupcijskog 

povjerenstva Koprivničko-križevačke županije,     

 

11. Razmatranje  Izvješća o poslovanju trgovačkih društava u kojima Koprivničko križevačka 

županija ima dionice ili poslovne udjele, za 2015. godinu, s prijedlogom Zaključka: 

a) „PZC Varaždin“  d.d., 

b) „Ceste“ d.d. Bjelovar,  

 

12. Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti na Odluku Opće bolnice „dr. Tomislav 

Bardek“ Koprivnica, 

 

13. Donošenje Zaključka o preuzimanju otplate studenskih kredita i otpisu subvencioniranih 

kamata, 

 

14. Donošenje Zaključka o utvrđivanju prijedloga za imenovanja sudaca porotnika 

Županijskog suda u Varaždinu, 

 

15. Donošenje Plana rada Županijske skupštine Koprivničko-križevačke županije za 2017. 

godinu, 
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16. Donošenje Zaključka o prijenosu nabavljene nefinancijske imovine Osnovnoj školi 

Legrad,   

 

17. Donošenje Zaključka o prijenosu nabavljene nefinancijske imovine Osnovnoj školi 

Sokolovac, 

 

18. Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti Županu Koprivničko-križevačke županije za 

sklapanje Dodatka 3 Ugovoru o osnivanju prava građenja,  

 

19. Donošenje Odluke o kupoprodaji nekretnina. 

 

20. Pitanja i prijedlozi članica i članova Županijske skupštine. 

  

 Sjednice su održali: Odbor za statut i poslovnik, Odbor za zdravstvo i socijalnu skrb, 

Odbor za financije i proračun, Odbor za gospodarski razvoj i Odbor za poljoprivredu, 

šumarstvo i vodoprivredu.   

Odbor za komunalne djelatnosti nije održao sjednicu zbog nedostatka kvoruma. 

 

Klubovi članova Županijske skupštine također su održali sastanke. 

  Prelazimo na 1. točku dnevnog reda.  

 

Točka 1.   

  

 PREDSJEDNICA: Izmjene i dopune Proračuna primili smo u digitalnom obliku.  

Raspravu su proveli svi odbori sazvani za ovu sjednicu, te su podržali prijedlog. 

   

 Molim župana Darka Korena da obrazloži prijedlog Izmjena i dopuna Proračuna. 

 

 DARKO KOREN: Govoreći o II. izmjenama i dopunama proračuna za 2016. godinu, 

treba ponoviti već neke izrečene teze na prošloj sjednici, a one su ovim dokumentom, nadam 

se prihvaćenim danas, na taj način izvršene. Radi se o dvije temeljne promjene zbog koje su 

bile potrebne ove izmjene i dopune, a to je integracija bolničkog proračuna u županijski 

proračun. Poznata tematika od sredine ove godine, kada smo slijedom izmjeni zakonskih 

odredbi ponovno preuzeli osnivačka prava nad bolnicom koja za sobom vuku određene 

posljedice, a to je, prije svega, cjelokupni proračun u iznosu 170 milijuna kuna i naravno, već 

toliko, opisani gubitak te ustanove od 50 milijuna kuna. Ono što je drugi moment koji treba 

ponovno naglasiti, to su prihodi po osnovi rente na eksploataciju mineralnih sirovina, također 

poznata tema, koja se u županijskom proračunu drastično, negativno, reflektira, činjenicom da 

je pad tih energenata na svjetskom tržištu indirektno prouzročio manje proračunske prihoda u 

proračunu Koprivničko-križevačke županije za cca 32% ili nekih 10-tak milijuna kuna, što 

sam već najavio. 

 Nedavno je u emisiji Otvoreno iznesen podatak od meritorne osobe da je cijena tih 

energenata na svjetskom tržištu zadnjih godinu dana pala 45%, kad to sagledamo u kontekstu 

našeg zakonodavstva i prava koja ostvarujemo po toj osnovi, to se kod nas reflektiralo u nešto 

manjem postotku, ali u nominalnom iznosu koji sigurno u bitnome utječe na prihodovnu 

stranu proračuna, posljedica toga je bila i sve ono što smo prošli puta izrekli, određena 

kreditna zaduženja, za završetak nekih projekata i sl.  

 Ukupan iznos proračuna sada iznosi 402 milijuna kuna. Tu moram spomenuti još 

jedan vidljiv apsurd koji je prisutan u tom proračunskom poslovanju jedinica regionalne 

samouprave, kao što znate došlo je do promjena zakonske regulative u smislu da su 
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nekadašnji tkzv. konsolidirani proračuni, sada postali proračuni, pa smo prije odvojeno vodili 

proračune naših ustanova, konkretno zdravstvenih i ostalih ustanova, da bi se to kroz 

konsolidirani proračun izražavalo. Sada je to jedan jedinstveni proračun i to je podloga za 

jednu nelogičnost, za koju smatram da treba inicirati promjene. Mi smo kroz naše stručne 

službe to pokrenuli prema Zajednici županija. Nije prirodno da mi „odgovaramo“ za proračun 

od 405 milijuna kuna, a od svega toga je 67% proračuna tih zdravstvenih ustanova na koje mi 

nemamo direktan utjecaj, niti na bilo kakve parametre njihovih poslovanja. Mogu reći da to, 

na neki način, nije prirodno i da to treba drugačije sagledavati. Sam županijski proračun, kao 

što možete vidjeti, dolazi do iznosa od 149 milijuna kuna. 

 Ovaj proračun od 402 milijuna kuna sadrži ukupni manjak od 37,5 milijuna kuna, a on 

se sastoji od prenesenog viška od 10 milijuna i manjka bolnice u tom momentu 48 milijuna 

kuna, govorim zaokružene veličine. Kad tome pridodamo od 6,8 milijuna namjenskih i 

vlastitih rashoda Doma za starije i nemoćne i 1,8 milijuna kuna vlastitih rashoda osnovnih i 

srednjih škola koji su dužni uplaćivati u proračun Županije, dolazimo do iznosa 149 milijuna 

kuna. Ono što bih ponovio, prvim rebalansom došlo je do povećanja proračuna za 3,6 milijuna 

kuna, no uspjeli smo smanjiti rashode koji se financiraju iz namjenskih prihoda 3,3 milijuna 

kuna. 

 Drugim rebalansom došlo je do povećanja proračuna, ali smo također smanjili rashode 

koji se financiraju iz nenamjenskih prihoda. Mislim da su, generalno gledajući, Izmjene i 

dopune proračuna jedna tehnička kategorija svođenja financijskog stanja na sadašnje 

razdoblje, na stvarno stanje i kao takvo ne mislim da je moguće nešto u tome bitno promijeniti 

jer su zapravo o svim parametrima već provedene rasprave i donesene odluke i u dijelu 

izvršne vlasti, a isto tako i sve one za koje je Skupština nadležna. Predlažem da prihvatite ove 

Izmjene i dopune Proračuna. 

 

 PREDSJEDNICA: Da li se predstavnici Odbora žele javiti? Predstavnici klubova? 

 

 MARINKO BAGARIĆ: Klub članova SDP-a, HNS-a i HSU-a neće podržati ove 

Izmjene i dopune Proračuna. Kao što znate nismo podržali Proračun kad se on donosio, tada 

smo predlagali određene amandmane, naši amandmani su svi odbijeni. O tome ću nešto reći 

pod točkom 3. Mi nismo podržali ni prvi rebalans, pa nema logike da podržimo i ovaj drugi. 

Ne vidim nekog velikog smisla praviti rebalans 15 dana prije završetka godine, osim ovoga 

što je župan rekao pripajanje proračuna ostalih korisnika. Vezano za rentu o tome smo 

govorili prošli puta kad smo imali prošli rebalans na dnevnom redu. Naš Klub članova SDP-a, 

HNS-a i HSU-a će biti protiv. 

 

 PREDSJEDNICA: Otvaram raspravu za članice i članove. 

 

 ŽELJKO LACKOVIĆ: Unutar ostvarenja Proračuna Koprivničko-križevačke županije 

postoje određeni programi. Ovdje istupam kao član, ne ispred Kluba, upravo iz razloga jer 

imam par pitanja koja se odnose na Grad Đurđevac, koji je korisnik mjera iz pojedinih 

programa, koji je podnio zahtjeve, a ti nam zahtjevi nisu izvršeni. Predloženom izmjenom 

Proračuna, kaže „u okviru Programa Komunalno gospodarstvo smanjena su sredstva za iznos 

od 170.000,00 kuna“. Postavljam pitanje, mi imamo potraživanje prema Županiji s ovog 

osnova od 122.440,00 kuna. U nekoliko navrata smo pokušali doći do podatka zbog čega nisu 

ta sredstva realizirana, rečeno nam je da je kod župana na potpisu. Interesira me da li ovo 

smanjenje predstavlja činjenicu da mi nećemo ostvariti ova sredstva koja smo prijavili po 

ovom programu ili ćete smanjiti taj iznos onoliko da ostane, s obzirom da smo mi, čini mi se, 

jedini ove godine koristili ta sredstva. Također, dolazi do povećanja za 185.000,00 kuna sa 

Programa Vodno gospodarstvo, mi imamo postavljen zahtjev za dva projekta ukupne 
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vrijednosti 166.266,00 kuna za koje nam je rečeno u vašim stručnim službama da je kod vas 

na potpisu. Interesira me da li se to povećanje odnosi na nas, da li smo mi potpisani ili nismo, 

s obzirom da bi uopće mogli zauzeti stav o ovome, inače, sam rebalans proračuna, iako 

zadovoljava zakonsku formu ne otkriva kroz svoje obrazloženje ono što bi sve trebalo otkriti. 

Po mojem mišljenju, ako se smanjuje iznos rente za 1,8 milijun kuna, onda bi bilo dobro znati 

koliko je taj konačni iznos. Taj konačni iznos same rudne rente vi ne vidite na 3. razini, nego 

ju vidite na 5. razini, to vaši ljudi znaju, i kad nešto u obrazloženju spominjete bilo bi dobro 

da se i to stavi. 

 Isto tako izdana su rješenja za ogrjev, konkretno 13.000,00 kuna, ljudi su obaviješteni, 

dostavili su svu potrebnu dokumentaciju, nama ta sredstva nisu doznačena. Ukupan iznos 

preko 410.000,00 kuna, postavljam pitanje vezano uz rebalans da li su naši zahtjevi 

prihvaćeni, odnosno da li se nalaze u ovom dijelu ili ne, kako bi uopće mogli raspravljati i 

donijeti odluku da li podržati rebalans ili ne? 

 

 PREDSJEDNICA: Molim predlagača da odgovori na pitanja. 

 

 DARKO KOREN: Moram reći da nam je pročelnik za financije odsutan zbog 

zdravstvenih problema. Ako bude tehničkih pitanja vezano za proračun, morat ćemo 

odgovoriti onoliko koliko znamo. Znadete da je proračun u velikoj mjeri tehnička kategorija 

kojega izrađuju stručne službe. Na pitanje koje je postavio gospodin Lacković možemo 

dijelom odgovoriti kroz Upravni odjel za gospodarstvo. Svi ovi zahtjevi su u postupku, poslali 

smo odgovore gradovima i općinama u tom smislu da su svi zahtjevi u proceduri i da će do 

kraja godine biti obrađeni i obveze izvršene. 

 

 MARIJAN ŠTIMAC: Rebalansom je povećan iznos za vodno komunalnu 

infrastrukturu iz razloga što smo u okviru zadanoga primili zahtjeve, između ostaloga i Grada 

Đurđevca od 260.000,00 kuna. Zahtjev je obrađen i nakon donošenja ovoga rebalansa u tom 

dijelu će biti isplaćen. No, međutim, spoznaja o tome bila je pred mjesec dana. Mi smo u 

međuvremenu primili nove zahtjeve za intenzivne aktivnosti za području Grada Đurđevca u 

smislu gradnje vodno komunalne infrastrukture. Oni iznose približno oko 450.000,00 kuna, 

međutim, oni ove godine sa 31. 12. ne mogu biti izvršeni, nego će biti izvršeni u siječnju na 

teret pozicije Proračuna u 2017. godini. Što se tiče aktivnosti vezano na reciklažno dvorište 

zaprimili smo zahtjev, taj zahtjev je obrađen, potpisan je od strane župana i biti će izvršen, ali 

ne u iznosu koji je tražen. Radi se o obračunu gdje smo mi od 120.000,00 kuna mogli ocijeniti 

i izračunati i prihvatiti 31.000,00 kuna i u tom smislu je taj zahtjev napisan i biti će izvršen do 

kraja godine. Jučer smo dobili još jedan zahtjev 22.000,00 kuna za koji više na toj poziciji 

nemamo sredstava, ali svi naši programi su kontinuirani, dugoročni i nastavljaju se u smislu 

slijeda aktivnosti za izvršene stvari i biti će realizirani u siječnju na pozicijama, iz 2017. 

godine, koje postoje za te namjene. 

 

 ŽELJKO LACKOVIĆ: Pročelniče, vi ste čuli za moderna sredstva komuniciranja, vi 

to držite u svojim ladicama i igrate se politike, umjesto da služite svim građanima ove 

Županije. Ovo što ste nama odgovorili, mogli ste odgovoriti isto tako e-mailom. Imali smo 

svoj rebalans proračuna i ova sredstva smo planirali, ne zato jer su ona od vas obrađena, pa će 

nam biti dana ili neće biti dana, nego zato jer su zahtjevi napisani i podneseni u skladu sa 

Programom koji je iznosio 500.000,00 po JLS-u. Mi smo ušli u investicije, svoj dio smo 

izrealizirali i sada se vi igrate s nama, hoćeš li ili nećeš proračun, po tom principu držim ti 

predmete u ladici. Župane, ovo ste radili 2013. na 2014. godinu, također kada ste zakinuli 

Grad Đurđevac za sredstva koja su bila namijenjena reciklažnom dvorištu, vi niste imali ni 

jedan projekt iz reciklažnog dvorišta, a da sredstava ima ili nema. Slušajte, u okviru 
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„Programa Komunalno gospodarstvo“ smanjena sredstva za 170.000,00 kuna“, na taj način 

direktno kažnjavate grad Đurđevac, jer je zahtjev podnesen u skladu sa vašim Programom. Vi, 

ne da ne radite svoj posao, nego ga radite tendenciozno i politički diktirano. To morate znate, 

a to ću vam kasnije obrazložiti još na puno primjera, danas ćemo imati vrlo zanimljivu i 

otvorenu raspravu i cijelo vrijeme ću vas gledati u oči, zato jer se ovo ne radi. Kada smanjite  

17 milijuna kuna rente koja dolazi upravo iz ovog područja, vi prenosite dobit, odnosno višak 

u proračunu, a nemate da izvršite tamo gdje smo mi aktivni, imali ste za neke druge stavke, 

vjerojatno pripremljena sredstva na Piškornici, o tome ću kasnije nešto reći. 

 Ovaj prijedlog rebalansa Proračuna je čista politička manipulacija s kojim vi 

pokušavate nešto postići, ali nećete postići ništa, a vidjet ćete kasnije zbog čega.  

 

 DARKO KOREN: Ne znam zbog čega je potrebna ovakva intonacija rasprave. 

Odgovorno tvrdim da prema nikome, baš doslovno prema nikome se ne odnosimo na takav 

jedan način i nemamo takve kriterije kakve su, očito, gospodinu Lackoviću poznate jer on se 

služi svačim, a o tome ću nešto kasnije reći. Sve ovo što ste iznijeli jednostavno ne stoji. 

Sukladno našim programima i pravilnicima prema Gradu Đurđevcu je zaista ispoštivano sve, 

čak i više od toga. Do jednog momenta dok vi niste prebacili sklopku na nulu i počeli 

funkcionirati na ovakav način kao što to činite posljednjih dana. O tome ću se i ja očitovati 

kad dođe vrijeme. Apsolutno odbijam sve ovo što ste izrekli i kažem da će Grad Đurđevac 

sukladno našim programima i sukladno proceduri dobiti sve ono što mu pripada, bez obzira da 

li to bili vi ili netko drugi u pitanju. Ne vodim se kriterijem osobnih odnosa kao vi. Dobit ćete 

sve sukladno procedurama. 

  

 PREDSJEDNICA: Ukoliko se nitko više ne javlja, dajem prijedlog II. Izmjena i 

dopuna Proračuna na glasovanje.  

 

 Županijska skupština većinom glasova, 22 „za“ i 15 „protiv“ donosi 

 

  II. Izmjene i dopune Proračuna Koprivničko-križevačke županije  

 za 2016. godinu i projekcija za 2017. i 2018. godinu 

 

 Izmjene i dopune prilažu se zapisniku i čine njegov sastavni dio. 

 

Točka 2. 

  

 PREDSJEDNICA: Županijsku razvojnu strategiju smo primili u digitalnom obliku. 

Raspravu su proveli svi odbori sazvani za ovu sjednicu osim Odbora za statut i poslovnik, te 

su podržali ovakav materijal.    

 Obrazloženje daje ravnateljica PORE Melita Birčić. 
  

 MELITA BIRČIĆ: Ovaj dokument kao temeljni strateški razvojni dokument izrađen je 

temeljem Zakona o regionalnom razvoju, temeljem Smjernica za izradu, praćenje i 

vrednovanje, temeljem Uredbe o osnivanju sastavu i djelokrugu rada Partnerskog vijeća. Za 

izradu ovog dokumenta bili su zaduženi članovi Radne grupe koju je imenovao župan, a 

sastoji se od pročelnika svih županijskih odjela kao i ravnatelja županijskih institucija, po 

načelu partnerstva i suradnje svih dionika važnih za razvoj županije. Poštivajući načelo 

partnerstva i suradnje, ovaj dokument je prošao kroz nekoliko sjednica Županijskog 

partnerskog vijeća koje okuplja ukupno 33 dionika javnog, privatnog i civilnog sektora. Ono 

što je bitno reći u razdoblju od 15. listopada do 13. studenoga ovaj dokument je bio na 

savjetovanju sa zainteresiranom javnošću.  Ovaj strateški dokument sastoji se od analitičkog 
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dijela koji obuhvaća  analizu stanja, rezultate provođenja prijašnjih strategija te swot analize i 

strateškog dijela koji obuhvaća strateški okvir s definiranom vizijom, ciljevima, prioritetima i 

mjerama te politiku županije prema teritorijalnom i urbanom razvoju, s naglaskom na 

prostornu politiku županije, urbana potpomognuta ruralna i pogranična područja te isto tako 

obuhvaća provedbu, praćenje i vrednovanje ove strategije. Posljednji dijelovi Strategije 

odnose se na rad Partnerskog vijeća, na horizontalno načelo diskriminacije i izradu strateške 

procjene utjecaja na okoliš. 

 Kad govorimo o strateškom okviru moramo prije svega istači viziju, a to je da je ova 

Županija definirala svoj razvoj, odnosno da to bude Županija u službi čovjeka i održivog 

razvoja, Županija tradicije, prirodnih i kulturnih vrijednosti, konkurentnog gospodarstva i 

visokog životnog standarda. Ova vizija je poduprta sa četiri temeljna razvojna cilja koji su 

razrađeni na 22 razvojna prioriteta i 55 mjera.   

 Prvi cilj obuhvaća povećanje konkurentnosti gospodarstva i učinkovitosti resursa, 

drugi cilj odnosi se na poboljšanje prometne i komunalne infrastrukture, treći cilj odnosi se na 

povećanje učinkovitosti ljudskih potencijala i poboljšanje društvenog standarda dok je četvrti 

cilj usmjeren na unapređenje održivog korištenja prirodnih i kulturnih vrijednosti i 

poboljšanje sustava zaštite i spašavanja. 

  

 PREDSJEDNICA: Da li se predstavnici Odbora žele javiti? 

  Da li se predstavnici klubova članova žele javiti? 

 

 IVAN KNOK: Konačno smo dočekali ovu Županijsku strategiju o kojoj smo, bar mi  

Klub članova SDP-a, HNS-a i HSU-a često ukazivali da je potrebna. To je za svaku pohvalu, 

barem na kraju mandata ovog saziva. Kada govorimo o njoj, u ime Kluba, mi ćemo ju 

podržati, obzirom da je Strategija dobro i zadovoljavajuće sačinjena. Ne bih ulazio previše u 

detalje, ali mislim da je ona napravljena prema propisanoj metodologiji i svim ostalim 

parametrima kako treba i sagledala je sve one razvojne koncepte koji bi trebali od 2014. do 

2020. trebali biti obuhvaćeni. U toj Strategiji su neki elementi koji nam daju za zamisliti se, to 

je iz onog dijela postojećeg stanja, to je i swot analiza pokazala. Ukazao bih na nešto što me 

malo zbunilo, moram priznati da u dosadašnjim nekim podacima nisam dovoljno obraćao 

pažnju na temu da je u našoj Županiji 18 jedinica lokalne samouprave koje su razvijene manje 

od 75%. Samo je Grad Koprivnica sa 115%. To je svakako za zabrinuti, a iz tih podataka 

dolazimo do nečega što bi mi u ovom razdoblju do 2020. trebali učiniti određene iskorake 

brže nego što smo to činili do sada. Uloga Županije je ravnomjerni razvoj Županije i iz tog 

naslova, kad govorimo o ovih 18 jedinica lokalne samouprave, trebat će daleko više 

angažmana na nivou naše Županije ili je kao takve ne treba, u krajnjem slučaju. Male jedinice 

lokalne samouprave nemaju ni kapaciteta, niti ljudskih potencijala ni ostaloga da mogu 

pripremiti sve ono što će trebati kandidirati za dugoročni razvoj, između ostalog za 

kandidiranje prema sredstvima Europske unije, a i drugim izvorima sredstava, ne samo za 

razvoj, nego za financiranje. To je sigurno tema na koju se mora ukazati kako bi mogli u 

kasnijoj fazi, kad smo si dali one zadaće, dalje reći da smo učinili određene pomake ili da 

ćemo učiniti određene pomake u sljedećem razdoblju. 

 Druga stvar koja je ovdje kao nekakvo upozorenje, nama kroz Strategiju učinjeno je 

održivi razvoj koji je u onoj knjizi 3 strateška procjena utjecaja na okoliš, u mjerama dosta 

naglašena. Ta mjera ne nosi samo 2020. nego dugoročnije. Ako nećemo gledati 2030. kroz te 

mjere i kako ih riješiti, da elaboriram sve te mjere, naravno u tom dijelu moramo poduzimati 

svake godine određene pomake da bi eliminirali te, da ne kažem, rizike koji mogu doći u 

ravnomjernom razvoju, posebno oko zaštite okoliša i svih ostalih elemenata koji su vezani uz 

utjecaj na okoliš, a to nije samo infrastruktura i sve ostale stvari, to je jedno upozorenje koje 

je u ovom materijalu kao prilogu dano i dobro je sagledano. Mislim da to isto moramo uzeti u 
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obzir. Stvar koja  me malo razočarala kod ovog dijela je akcijski plan koji je sačinjen sa onim 

mjerama za 2017. i 2018. godinu, sa projekcijama razvoja do 2020. spomenut ću ono na što 

stalno ukazujem. Izgleda da se nas iz opozicije ne sluša, neka se ne sluša, kad govorimo o 

nekim mjerama, da ne ulazim u sve ostale stvari gdje je čak i dobro planirano, ali malo me 

zbunjuje, sa nekakvim sredstvima koja su gotovo nikakva. Za razvoj proizvodnih industrijskih 

djelatnosti u materijalu, predviđeno je svega 2,18 milijuna kuna. Kad bi to za taj dio 

poistovjetili ono što bi trebalo učiniti u gospodarstvu, onda bi rekli da nam takva pomoć i  ne 

treba kad govorimo ukupno što bi trebalo Županiji oko poduzetništva. Za izvoz nove 

tehnologije po 1.680.000,00 kuna, za osnivanje klastera svega 500.000,00 kuna, a koliko se 

sjećam da smo o tim klasterima, naročito oko poljoprivrednih proizvoda razgovarali i svi smo 

obećali kod prvog proračuna u ovom mandatu, da se trebamo organizirati, mi sada u tim 

planovima idemo s 500.000,00 kuna koji iznos neće biti dovoljan da organiziramo te 

poljoprivredne proizvođače, a kamoli da nešto kvalitetnije uradimo.  

 Oko okrupnjavanja poljoprivrednog zemljišta imamo 600.000,00 kuna, brendiranje 

autohtonih proizvoda po 350.000,00 kuna, za reciklažna dvorišta i zelene otoke 2.130.000,00 

kuna. Iz tih mjera koje smo sačinili u Strategiji smo već zakazali u onom dijelu koja je 

naglašavala da tu treba napraviti određene pomake, a govorimo kao prva točka, prvi cilj je 

konkurentno gospodarstvo. Što da razgovaramo o bilo čemu drugome, ako nećemo tu imati 

potrebna sredstva i učiniti određene pomake. Ovo sam svakako trebao naglasiti da se zna da 

već u realizaciji ovih mjera, a to možemo vidjeti u proračunu za iduću godinu, imamo neke 

stvari koje nismo dovoljno sagledali, a dokument smo kao takav dobro pripremili  naravno da 

će se iz tog dokumenta sva ona kandidiranja projekata koji će ići prema europskim fondovima 

sigurno biti kao pokriće da imamo tu razvojnu strategiju donesenu za sljedeće četiri godine. 

Podržat ćemo ovaj materijal, uz sugestije koje sam naglasio.  

 

 ŽELJKO LACKOVIĆ: U ime Kluba htio bih čuti od naše ravnateljice Melite Birčić 

da li je obrađeno i u kojoj mjeri je obrađeno područje gospodarenje otpadom, jer vidimo da 

naša Koprivničko-križevačka županija ima ozbiljnu namjeru baviti se ozbiljnim gomilanjem 

otpada na našem području. Koliko je meni poznato, laički, zemljopisno, da smo mi 

poljoprivredni kraj, da imamo bogatstva u vodi, u kvalitetnoj zemlji, da imamo potencijale u 

razvoju poljoprivrede, a s druge strane ne vidim ovdje da ste obradili, spominjete samo 

stratešku procjenu utjecaja na okoliš, što se ne odnosi na Piškornicu, na jedan mega projekt 

aktualnog župana, koji opasno ugrožava kvalitetu podzemnih voda i općenito kvalitetu 

okoliša i čudno mi je da to niste stavili unutra, jer morate jako dobro procijeniti opasnosti koje 

mogu nastati zbog razvoja ili zastoja u razvoju ovoga projekta. Mislim, ako se ovako ozbiljno 

mislimo baviti odlaganjem otpada da bi to trebao biti dio naše strategije. Očito smo se mi 

opredijelili, ovdje imamo većinu iz HSS-a i HDZ-a, ljudi koji se bore za poljoprivredu, za 

proizvodnju zdrave hrane, za održivi razvoj, a vi niste obradili da u našu Županiju dolazi 

otpad, smeće iz Rijeke, iz cijele Hrvatske, tko zna od kuda i tko bi to trebao obraditi u toj 

razvojnoj strategiji, ako ju imamo, ako ne vi. Ako ste upozorili župana, da li ste se usuglasili 

oko tih projekata ili ste jednostavno smatrali da je pametnije i mudrije to područje 

neobrađivati? Biti ću zadovoljan kad mi date odgovor na ovo pitanje.  

 

 PREDSJEDNICA: Otvaram raspravu za članice i članove. Ako se nitko ne javlja, 

molim gospođu Melitu Birčić da odgovori gospodinu Lackoviću. 

 

 MELITA BIRČIĆ: Jedan od strateških razvojnih projekata, njih devet, koje smo 

definirali u ovoj Županijskoj razvojnoj strategiji je i Piškornica. Ona je broj jedan, obrađena je 

i dio je strategije procjene utjecaja na okoliš. Tako da je taj dio obuhvaćen. Za detaljnija 
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obrazlaganja, budući da ovo nije samo PORA napravila nego i članovi radne grupe, ako 

postoji potreba zamolit ću resornog pročelnika.  

 

 PREDSJEDNICA: Ako se više nitko ne javlja dajem Županijsku razvojnu strategiju 

na glasovanje. 

 

 Županijska skupština većinom glasova 32 glasa „za“, 2 „protiv“  i 3 „suzdržana“ 

donosi  

   Županijsku razvojne strategije Koprivničko-križevačke županije 

 za razdoblje 2014. – 2020. godine 

  

 Županijska razvojna strategija prilaže se zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

Točka 3. 

  

 PREDSJEDNICA: Prijedlog Proračuna smo primili. Raspravu su proveli svi odbori 

sazvani za ovu sjednicu. 

 Na klupe nam je podijeljen amandman predlagatelja koji postaje sastavni dio 

prijedloga Proračuna.   

 

 ŽELJKO LACKOVIĆ: Predsjednice molim za jednu intervenciju prije nego što krene 

rasprava o Proračunu, da ukažem na nešto što smatram bitnim. 

 

 PREDSJEDNICA: Mislim da bi trebao najprije obrazloženje dati župan, pa onda 

rasprava. 

 

 ŽELJKO LACKOVIĆ: Obrazložio bih zbog čega ovaj predloženi proračun nije 

napravljen sukladno zakonu i ne može biti predmet rasprave, kad to objasnim shvatit će i 

predlagači i povući će ga.  

 

 PREDSJEDNICA: Moramo poštivati Poslovnik, vi ste pravnik i znadete da je to tako, 

neka predlagač obrazloži, a onda ćemo dalje ići s raspravom. 

 

 ŽELJKO LACKOVIĆ: Tražim stanku u ime Kluba da upozorim na nešto što je vama 

bitno.  

 

 PREDSJEDNICA: Ne vidim u kojoj funkciji bi bila stanka. Može se stanka dati prije 

glasovanja, po Poslovniku. Sada će predlagatelj, gospodin župan obrazložiti prijedlog 

Proračuna. 

 

 ŽELJKO LACKOVIĆ: Ako vi imate prijedlog o kojemu ne možete, po zakonu, 

raspravljati, hoću vam to u jednoj rečenici reći. Ako imate mladog i ovdje neprisutnog 

pročelnika koji vodi financije, reći ću vam da nemate uravnotežen Proračun, vi ste planirali 

manjak, ne možete planirati manjak, vi možete ili povećati prihode ili smanjiti rashode. Imate 

preneseni manjak 47 milijuna kuna. Tko je to radio, ne zna napraviti prijedlog proračuna. Vi 

morate imati pokriće, po zakonu ne smijete davati u proceduru bilo koji akt, koji je u 

suprotnosti sa člankom 7. Zakona o proračunu koji kaže da načelo uravnoteženja proračuna 

obvezuje i u slučaju prenesenog manjka, odnosno viška prihoda.  
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 PREDSJEDNIK: Župan će dati uvodno obrazloženje pa će se referirati na ovo što je 

izrekao gospodin Lacković. 

 

 DARKO KOREN: Ne treba se na to referirati, to je osobno razmišljanje, neutemeljeno 

na struci, jer kako bi se onda donosio državni proračun koji je svake godine donesen sa 

deficitom od sedam milijardi ove godine. 

 Ovo o čemu vi danas govorite, o tome smo govorili već nekoliko puta. To je 

preuzimanje osnivačkih prava bolnice, gdje sam i kod Izmjena i dopuna Proračuna rekao da 

ćemo predlagati da se ne bilancira na takav način ukupni proračun, nego da se sagledava 

odvojeno, a i sagledava se odvojeno. Dobili smo jasne upute za izradu proračuna od 

Ministarstva financija gdje smo prethodno kroz Zajednicu županija ukazali na tu 

problematiku, dobili odgovore da to jednostavno ne ulazi na taj način u županijski proračun, 

nego se samo na ovaj način sagledava kao jedinstveni proračun. Tih 50 milijuna kuna, 

apsolutno, nema veze s gubitkom Županije.  

 Proračun je napravljen sukladno uputama Ministarstva financije i suglasno struci koja 

ga je izradila. Iznijeti ću uvod u Proračun, iako smo svjesni da to nema nekog velikog smisla 

da se ovo sve svodi na vaš cirkus kojim su prethodile sve aktivnosti vezane uz pokušaj 

neusvajanja ovog Proračuna, zadnjih dana.  

 Sukladno uputi Ministarstva financija, proračun se sagledava kroz ukupni proračun 

naših ustanova između kojih su i zdravstvene ustanove, između kojih je i Bolnica sa svojim 

170 milijuna kuna velikim proračunom i ukupan proračun zbog toga iznosi 405,4 milijuna 

kuna, u čemu je sadržan manjak od 48,7 milijuna kuna koji se sastoji od prenesenog viška u 

iznosu 7,2 milijuna kuna. Na to se moram referirati jer ste malo prije iznijeli jednu svoju 

floskulu da prenosimo višak prihoda, a ne namirujemo obveze, to su kumulativni prijenosi 

viškova prihoda zdravstvenih ustanova, između ostalog Zavoda za javno zdravstvo i Doma 

zdravlja Koprivničko-križevačke županije. Mi ne možemo s tim sredstvima plaćati izradu 

kazete za dovoz komunalnog krupnog otpada u Đurđevac. Taj višak je 7,2 milijuna kuna, a 

manjak Opće bolnice je 55,9 milijuna kuna, kao što smo to već puno puta iznijeli. On će se u 

cijelosti prenijeti i u 2018. godinu, jer prema postojećem sanacijskom planu koji je donesen 

neće se moći u 2017. umanjiti. Nadam se da nećemo takvu raspravu, opet, voditi na godinu, 

jer je ona poznata. Rashodi za zdravstvo su 256 milijuna kuna. To je ono o čemu sam govorio, 

kao o jednoj nelogičnosti jer se kumulativno i konsolidirano promatraju kroz ukupni proračun. 

Na decentralizirana sredstva odnosi se ukupno 13,5 milijuna kuna. Vlastiti i namjenski 

rashodi ostalih proračunskih korisnika, govorim o školama, PORI Razvojnoj agenciji, Zavodu 

za prostorno uređenje, Javnoj ustanovi, Domu za starije i nemoćne osobe, su 22 milijuna 

kuna. Ako oduzmemo sve vlastite i namjenske rashode proračunskih korisnika u iznosu od 

263 milijuna kuna koji su od 2016. godine, dio konsolidiranog proračuna, proračun Županije 

iznosi 142 milijuna kuna. K tome pridodamo 6,8 milijuna kuna rashoda Doma za starije i 

nemoćne i 1,6 milijuna iz osnovnih i srednjih škola, dobivamo iznos proračuna 151 milijun 

kuna što je čisti proračun same Županije.  

 Prihodi i primici proračuna u 2017. godini ukupno su planirani u iznosu 398 milijuna 

kuna, uz višak koji sam spomenuo, dolazimo do ukupnog prihod od 405,4 milijuna kuna. 

Planirani manjak sastoji se od manjka bolnice od 56 milijuna, isto tako od planiranih 

prenesenih viškova proračuna 1,4 milijuna kuna planiranih projekata koji se neće u cijelosti 

izvršiti u 2016. i prenosi se u 2017., između ostalog nešto i od onoga što je pročelnik 

spomenuo, višak Doma zdravlja od 1,5 kuna i višak Zavoda za javno zdravstvo 3,8 milijuna 

kuna, sitan višak je i Javne ustanove za upravljanje zaštićenim dijelovima prirode od 

80.000,00 kuna. 

 Ono što je potrebno naglasiti, mi moramo priznati da je ovaj Proračun u jednoj mjeri 

jedna relativna kategorija zbog toga što se danas ne zna točno kako će funkcionirati supstitut 
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namirenja prihoda koje će jedinice lokalne, odnosno regionalne samouprave izgubiti temeljem 

nove porezne reforme. Svi smo svjedočili nekakvoj projekciji da će se oni iz određenog fonda 

izravnanja servisirati na način da baza bude ova godina i da će u tim iznosima županije, 

gradovi i općine ta sredstva dobivati. Da li će to tako biti to je sada teško potvrditi. Mi smo 

sukladno uputama Ministarstva financija to tako i predvidjeli, s time da je rečeno da će   

polovinom godine u 6. mjesecu biti određena inventura tog stanja i da će se onda sukladno 

stvarnom stanju vršiti određene korekcije. Tako da je ova prihodovna strana proračuna u 

dijelu prihoda od poreza na dohodak u jednoj mjeri danas, ipak, relativna. Krećemo od toga 

što imamo sukladno uputama Ministarstva financija. On je planiran 29,1 milijuna kuna.  

 O prihodima od rente sam dovoljno govorio. Mi u 2017. godini planiramo isti iznos s 

kojim ćemo završiti 2016. godinu. To je 20,5 milijuna kuna. Ne možemo predvidjeti što će se 

događati u 2017. godini, s jedne strane nam odgovara da su cijene derivata na tržištu jeftinije, 

jer smo kao krajnji korisnici u boljem položaju, ali to nama ne ide u prilog jer su prihodi po 

toj osnovi kolateralna žrtva i umanjeni su. Ono što moram spomenuti to je potraživanje od 

države na osnovu javno privatnog partnerstva kojeg smo morali planirati u idućoj godini sa 

3,3 milijuna kuna. Znadete da je država jednostrano raskinula taj sporazum i mi smo, 

nažalost, u fazi tužbe. Zakon nam nalaže da moramo svoja potraživanja tražiti utuživanjem. 

Očekujemo prihod u 2017. godini. Znam da je ta tema došla vrlo visoko na dnevni red u 

raspravi Vlade. Radi se samo o Varaždinskoj županiji u najvećem dijelu, Koprivničko-

križevačkoj i Gradu Koprivnici koji također ima određena utužena potraživanja za svoj udio 

plaćanja najma koprivničke Gimnazije.  

 Ono što ćemo također raspravljati u jednom tolerantnom tonu u idućoj godini, to su 

možebitni prihodi od prodaje udjela u tvrtkama, to su PZC d.d. Varaždin i Ceste d.d. Bjelovar. 

To smo stavili kao plan. To zahtjeva jednu temeljnu pripremu, kao što je bila priprema i za 

prodaju udjela u „Bistri“. Naravno, ako se odlučimo za to u idućoj godini.  

 To bi bio sažetak, za koji sam smatrao da ga je potrebno naglasiti, određene elemente, 

predloženog Proračuna. Svjestan sam da sve ovo što ovdje govorim je, na neki način, 

gubljenje vremena, jer je evidentno da će se proračun svesti na to da li imamo dovoljno ruku 

da ga usvojimo, ili nemamo dovoljno ruku da ga usvojimo, odnosno da ga ruše oni koji to 

imaju namjeru već neko vrijeme. Molim vas, razgovarao sam sa dosta vas, da pokažemo 

jednu određenu odgovornost na kraju mandata. Zaista ne vidim smisao da se proračun ne 

usvoji, da stvaramo određenu krizu funkcioniranja sustava, da se mnogo stvari u tim 

okolnostima ne mogu normalno odvijati, a to ne služi ničemu osim nekakvim politizacijama, 

mislim prije svega pojedinaca. Apeliram i predlažem da svi na taj način doživite svoju ulogu i 

svoju odgovornost u ovom tijelu i da ovaj Proračun podržite. 

 

 PREDSJEDNICA: Žele li se predstavnici Odbora javiti? Da li se predstavnici klubova 

članova žele javiti? 

 

 MARINKO BAGARIĆ: Budući je ovoj Županijskoj skupštini prethodila određena 

psihoza, uglavnom vezano oko Proračuna, rušenja Proračuna, pa sam ja svoje i razmišljanja 

svojeg Kluba stavio na papir. Ona su posljedica toga što je prethodilo ovome. Kako će to 

proći, vidjet ćemo danas.  

 Proračun je uvijek bio najjače sredstvo za održavanje na vlasti, ali isto tako sredstvom 

kojim te politički protivnik može maknuti s pozicije na kojoj jesi. Nažalost, u ovom našem 

slučaju je nekako prevladala i na sceni je ta rušilačka atmosfera, koja ima svoje protagoniste, 

ali i uzroke i krivce, a Proračun se koristi kao oružje rušenja.  

 Proračun, međutim, može biti i sredstvo za mudro i pametno vođenje politike za 

uvažavanje političkog suparnika i kako se može pokazati dobra volja za suradnjom pa i onda 

kada to možda trenutne okolnosti, odnosno odnosi snaga ne zahtijevaju, jer nikad ne znaš 
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kada će ti zatrebati. Odmah da kažem da mi u SDP-u, ni naš Klub nije pobornik takve 

rušilačke euforije, ali u ovoj situaciji želimo ostati dosljedni i principijelni te podsjetiti na 

neke stvari. 

 Svi pitaju što će SDP i vaš Klub napraviti po pitanju Proračuna za 2017. godinu. Od 

strane pozicije, odnosno vladajućih se priželjkuje da mi taj proračun podržimo i na taj način, 

da se izrazim, spasimo župana kao predlagača tog Proračuna i nositelja izvršne vlasti u 

Županiji. Nama kao opoziciji nije u fokusu župan, nama je bitna naša vjerodostojnost i 

dosljednost koju želimo sačuvati kao i čist obraz jer obraz se nikad ne smije izgubiti. Mi smo 

kao Klub kroz ovaj mandat vrlo ozbiljno pristupali svakom proračunu i nastojali ga popraviti, 

poboljšati, dati svoj mali doprinos tome pa smo u tom smislu svake godine predlagali 

određene amandmane na proračune ili rebalanse proračuna. Tako smo za rebalans proračuna 

2014. godine predlagali dva amandmana, za rebalans proračuna u 2015. godini predlagali smo 

osam amandmana, za Proračun 2016. predlagali smo šest amandmana. To je u pitanju ukupno 

16 konkretnih amandmana koje, vi župane, niste sagledali i ništa od toga prihvatili te tako bar 

pokazali dobru volju. Tada vam mi nismo trebali, imali ste dovoljno ruku, a mi smo bili tek 

dekor do kojeg niste držali. 

 No, to je prošlost. Međutim, u ovom Proračunu za 2017. godinu, mi opet ne vidimo 

ništa od toga što smo sve ovo vrijeme tražili i predlagali i ne vidimo nikakav novi smjer. Stav 

našeg kluba je da smo mi sve ovo vrijeme tretirani podcjenjivački, nas se uopće nije 

uvažavalo, naši prijedlozi nisu prihvaćani, ništa od toga nema ni u ovom Proračunu. Taj nas 

proračun ne zadovoljava. Sve su to stvarni istinski razlozi zbog kojih naš Klub članova SDP-

a, HNS-a i HSU-a neće podržati Proračun za 2017. godinu, a sa županom se ne zamaramo. 

Svjesni smo, naravno, situacije koja će se dogoditi ako Proračun ne prođe. Sad to više ne 

mislim da neće proći, ali i ne priželjkujemo takav ishod. Puno smo razgovarali, vagali se, što 

napraviti, ali činjenica je da mi nismo krivi ni odgovorni što je situacija takva kakva je. Onaj 

koji je na vlasti, ima zadatak da si osigura većinu i da mu prijedlozi prolaze. Ako to unutar 

svoje grupacije ne može osigurati sam si je tome kriv i nerealno je od protivničke strane tražiti 

da u tom slučaju spašava situaciju. O tome je, ipak, trebalo razmišljati ranije i shodno tome se 

ponašati. Ne treba sada građane plašiti sa time što će se dogoditi, ako Proračun ne prođe, jer 

se ne bi trebalo dogoditi ništa strašno. Ono što je ugovoreno i zakonski predviđeno će se 

realizirati, ljudi će dobivati plaće. Prvi kvartal ionako je mort sezona po pitanju investicija, a 

kojih ionako u ovom proračunu baš i nema. Na kraju, to su i vaše riječi.  

 Izbori su blizu, nova ekipa će ionako slagati proračun po svojem nahođenju, a tko će 

to biti vidjet ćemo. Na kraju da ponovim, naš Klub članova SDP-a, HNS-a i HSU-a ovaj 

Proračun neće podržati. 

 

 ŽELJKO LACKOVIĆ: U ime Kluba, zašto mi nećemo podržati Proračun, ne zato jer 

ne volimo župana, nego zato što župan ni nakon osam godina ne zna sastaviti Proračun. A 

kako ga ne zna, zato jer je kvalitetnog čovjeka na mjestu financija izgubio, doveo novoga i 

upušta se u avanturu zvana „izrada proračuna“, vodeći brigu samo o tome koliko će ruku 

skupiti, a sadržajni dio nikad nije bio bitan, a kamoli tek stručan.  

 Svake godine Ministarstvo financija donosi svoju odluku gdje kaže na koji način će se 

dati upute za sastavljanje proračuna. Između ostaloga u točki 2.2. na stranici 6. te Odluke, vi 

se pozivate na Ministarstvo financija, stoji sljedeće „Kako je tijekom ove godine došlo do 

prekida postupka sanacije ustanova u zdravstvu, koje su time vraćene u okrilje jedinica 

lokalne i područne (regionalne) samouprave, proračunom jedinica lokalne i područne 

(regionalne) samouprave za razdoblje 2017.- 2019. trebaju biti obuhvaćene i ove ustanove sa 

svojim prihodima i rashodima. Sve vlastite i namjenske prihode ustanova u zdravstvu u 

vlasništvu jedinica, uključujući i prihode ostvarene od Hrvatskog zavoda za zdravstveno 
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osiguranje. potrebno je planirati u proračun jedinica lokalne i područne (regionalne) 

samouprave, kao i vlastite nenamjenske prihode.“ 

 Dakle, vi imate upute da morate pokriti, ne postoji proračun, imate članak 7. Zakona o 

proračunu koji govori o načelu uravnoteženja i kaže „Uravnoteženje proračuna obvezatno je i 

u slučaju prenesenog manjka, odnosno viška prihoda“. Tko je vama iz Ministarstva financija 

rekao da možete planirati proračun suprotno zakonu? Vi ste taj prihod mogli planirati kao 

donaciju iz države, nije bitno da vi taj prihod osigurate, bila je preporuka razložiti na tri 

godine. Imate dug 48 milijuna kuna bolnice, kažete očekujemo u 2017. od države 16 milijuna, 

2018. godine 16 milijuna i 2019. godine 16 milijuna i vaš proračun je onda ispravan i po 

zakonu napravljen. Ovako vaš proračun nije ispravno napravljen, a tjerate nas da o njemu 

raspravljamo. To nije vaša greška, to je greška mladog pročelnika koji između ostaloga u 

tabelarnom prikazu krivo navodi godinu, pa umjesto da govori o 2017., 2018. i 2019. svugdje 

u tabelama piše 2016., 2017. i 2018. Ne zna se da li smo u ovim dokumentima kojima 

obrazlažete Proračun da li se odnosi na rebalans ili na novi. Ministarstvo financija će vam 

poništiti proračun pa ćete i sa 35 ruku, da svi glasamo za njega, opet ostati bez njega, jer nije 

po zakonu.  

 Sada o suštini Proračuna. Kolega Bagarić je primijetio da vi ne mijenjate brzine, vi 

kako ste krenuli, tako vozite i ne gledate, eventualno na potrošnju. Imate 17 milijuna prihoda 

od rente, što vama znači da imate i 50 milijuna? Kad ste imali 30 milijuna, da li ste što 

napravili? Vi se niste u stanju niti zadužiti, niste planirali, uopće, nikakvo zaduženje. Ali, što 

ćete vrlo rado napraviti, prodat ćete udjele u tvrtkama koje su u vlasništvu Županije, kao što 

ste to rekli, Ceste Bjelovar i PZC Varaždin, kao što ste prodali i Bistru, tamo ste prihodovali 

devet milijuna i to je negdje otišlo. Niste rekli što bi vi sa tih tri milijuna kuna?  

 Iznijet ću naš osvrt kako treba izgledati proračun da bi on uopće mogao biti prihvaćen, 

ne zato jer će mene netko zamoliti, ili će mi reći glasaj, ili nemoj glasati. Ja ne bih ni prošli 

proračun podržao da sam znao da ćete dovoziti otpad iz cijele Hrvatske u Koprivnicu. Vi to 

niste rekli, kao što sada niste rekli što ćete s ovim novcem. Vi pišete u Proračunu tko je 

ostvario plus. To je Dom zdravlja Koprivničko-križevačke županije 1,5 milijun kuna, gdje 

ćemo s tim, u proračun, Zavod za javno zdravstvo 3,8 milijuna, opet u Proračun. Tu imate 

80.000,00 kuna od Javne ustanove, koje ste mogli potrošiti na đurđevačkim peskima, jer 

između ostaloga to nemate nigdje nego u Đurđevcu.  

 Pitam vas, da li vi znate odakle dolazi taj plus u Zavodu za javno zdravstvo? Taj 

prihod dolazi od pregleda za sanitarnu iskaznicu. Svaki čovjek koji mora imati sanitarnu 

iskaznicu će to u našoj Županiji platiti 317,00 kuna, u Bjelovaru je oko 200,00 kuna, u 

Varaždinskoj županiji 198,00 kuna. Znači, vi gulite građane, svakog onog koji mora imati 

sanitarnu iskaznicu i onda prikazujete plus. Odlučili ste se za biznis sa smećem, zašto se ne bi 

i sa zdravstvom. To je povezano. Što vi sada kažete, to mora biti namjenski, ne mogu dati za 

smeće u Đurđevac. Da li možete za TIM 2 u Đurđevcu? Ja sam prvi koji će podržati da 

Križevci imaju TIM 2, nemam ništa protiv Križevaca. Drago mi da je auto-cesta došla do 

Križevaca, drago mi je da se tih 50 km može proći za 20 minuta. Nije mi drago da nema 

potrebe za TIM 2 u Đurđevcu, gdje su ljudi umirali ispred Doma zdravlja, da jedan posjet npr. 

u Virje, koji se mora vratiti, stoji na pružnom prijelazu i nema nikoga da mu pruži pomoć, 

nema TIM-a 2, nema hitnog bolničkog odjela, nema ničega. Sada vi taj plus strpate u 

Proračun i kažete nema potrebe za TIM-om 2. Na koji način vi to kažete da nema potrebe? 

Pošaljite sada ravnatelja Bolnice, stanovitog gospodina iz HDZ-a, koji dođe na radio postaju i 

tamo govori kako u Đurđevcu, koji pokriva osam općina, ne treba TIM 2. Onda nakon toga 

stanovitu gospođu, postavite za ravnateljicu, njegovu zamjenicu valjda, da ona bude, igrom 

slučaja i ona je iz Križevaca, ona ne nađe shodno da se javi lokalnoj samoupravi, da okupi 

načelnike, da porazgovara s ljudima, da li su zadovoljni, ima li kakvih prijedloga, ne, ona uđe 

u mediji i iz medija daje izjave. Velike su to face koje na taj način shvaćaju što je uloga 
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županije, da služi svojim građanima. Ja ću reći što županija u svojem djelokrugu treba raditi. 

Obrazovanje broj jedan. Vi primite 14 milijuna kuna materijalne pomoći, decentraliziranih 

sredstava. Znate kud ih potrošite? Od toga vi potrošite tri milijuna kuna na konkretne nekakve 

građevinske poteze poboljšanja, a 11 milijuna kuna negdje nestane, materijalni troškovi su i 

dnevnice i putni za sve one koji rade, ali od 14 milijuna tri iskoristiti, a 11 pustiti u vjetar, 

mislim da vam to nije pametno planiranje. 

 Dotaknuti ću se zdravstva. Vi ste do te mjere kadrovirali u Đurđevcu, da mlada osoba 

koja je tri godine radila na određeno kao fizioterapeut, nije dobila posao, protivno Pravilniku, 

čak ste i tamo po starom Pravilniku izmigoljili i imenovali gospođu iz Križevaca. Nemam 

ništa protiv, neka radi iz Križevaca, ali nekoga ste šutnuli. Nakon toga, koliko imate doktora 

medicine rada? Šest, četiri stalna i dva specijalizanta. Znate gdje su? Svaki zaposleni koji radi 

na poslovima s posebnim rizicima, svaki onaj tko ide u auto školu, svaki onaj koji ide prvi put 

na posao, znate gdje on to može napraviti? U Koprivnici, gdje su dva i u Križevcima dva. Vi 

ste raspisali specijalizaciju za još dva. Znate gdje ste raspisali? U Koprivnici, a ne u 

Đurđevcu, jer vama to u Đurđevcu ne treba.  

 Prostorno i urbanističko planiranje i izdavanje građevinskih dozvola, lokacijskih 

dozvola. Da li znate na kojem je mjestu naša Županija bila po legalizaciji, na dnu dna. Imali 

ste pročelnika u Koprivnici, imali ste zamjenika u Križevcima, u Đurđevcu niste imali nikoga. 

Nama je od 18.200 predmeta, 7.800 predmeta izuzeto. Da ste bili ažurni kako ste trebali biti, 

onda bi tih 7.800 predmeta obrađivali koje bi vi zaposlili u našem Uredu za graditeljstvo. Oni 

bi tu radili i ne bi stajali predmeti dvije godine i da se nije pomaknulo, nego dok sam morao 

vršiti pritisak na vas, da ste tamo imenovali čovjeka i da ste krenuli s poslom. Vama to nije 

bitno, vama je bitna jedna ruka, to je cilj vašeg proračuna. Sada ste na 70% rješavanja, ali 

samo onih predmeta koji su ostali. Naša Županija ima 41% legalizacije riješeno, jer ni u 

Zagrebu ne mogu riješiti, a da li ste vi tražili da vam se ti predmeti iz Zagreba vrate? Niste. 

 Održavanje javnih cesta. Imamo ŽUC, mi kupujemo po 50,00 kuna asfalt, 46,00 kuna 

plus PDV-e, vi ga možete još povoljnije kupiti. Kako ćete kupovati povoljno, ako ćete 

cestarske tvrtke u kojima imate udjele prodavati? Vi prodate te udjele i kakav je vaš utjecaj? 

Niste imali potrebu našu plinsku mrežu, naše distributere plina osnažiti, ojačati pa sklopiti 

ugovore s kojima bi te, upravo na temelju vlasničkog udjela, asfaltne baze koristile plin 

tijekom ljeta i na taj način smanjili cijenu plina za građane. To vam nije bilo u fokusu. 

Županijska skupština košta previše. Npr. vratit ću se na obrazovanje. Vi gospodarite s 

ustanovama u vašem vlasništvu gdje imate osnivačka prava, niste te ustanove gradili, osim 

onih koje ste nove izgradili. Što vi sada radite? Propišete neće više biti 200,00 kuna za 

korištenje dvorane, nabit ćemo u Đurđevcu egal sa komunalnom naknadom, koja vam inače 

predstavlja legalni razlog za dostavu decentraliziranih sredstava, samo morate staviti, imamo 

povećani prihod i to vam država vrati natrag. Što vi radite? Gospodin Pal možda nije bio u 

Križevcima na nogometu. U Đurđevcu bi to platili 300,00 kuna za 45 minuta. U Križevcima 

koliko? Nula kuna, do prije tjedan dana. Zašto se nije naplaćivalo korištenje dvorane u 

Križevcima, a u Molvama se naplaćivalo? Recite mi, kako to? Ja vama ništa ne zamjeram, 

naročito ne na kraju mandata. To vam pokazuje kako ste vodili Županiju. Vi ne možete vratiti 

vrijeme natrag.  

 Nadstandard u zdravstvu za TIM 2, u Križevcima može. PORA ima rashod za 

zaposlene 1.356.000,00 kuna i to iz ovih prihoda 1.292.000,00 kune, od EU projekata ima 

pola 661.000,00 kuna. Draga gospođo Birčić, vi ste meni dragi, ali mi u Koprivničko-

križevačkoj županiji smo nigdje, što se tiče korištenja EU sredstava. Pogledajte što su 

napravili u Virovitici, koliko su oni škola preuredili. Oni nemaju rentu. Mi imamo 30 

milijuna, pa ćemo napraviti jednu školicu, tako potrošimo sredstva, dalje nemamo.  

 Turistička zajednica 969.000,00 kuna, 211.000,00 kuna za manifestacije i 10.000,00 

kuna za Picokijadu. Smislili smo pisanice i sada ćemo ih koturati po Hrvatskoj i cijelom 
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svijetu i to nas košta 969.000,00 kuna. To vam je bačen novac. Znam da ljudi moraju primati 

plaću, ali moraju biti kreativni i nešto vraćati. 

 Na stranici 5. imate krivo obrazloženje Proračuna. Kažete mladi pročelnik, ne treba 

zamjeriti. Planirali ste, kaže „Prihodi i primici Proračuna za 2017. planirani iznos od 

398.024.115,00 kuna i planirani manjak od 48 milijuna kuna“. Ne može se manjak planirati.  

 Od 14.198.000,00 koje dobijete iz decentraliziranih sredstava za osnovne škole, vi od 

toga trošite 2.952.000,00 kuna. Dakle, u vašem Proračunu gdje izvorni prihodi iznose 66 

milijuna kuna u kojemu je do jučer sudjelovala renta sa gotovo 30 milijuna kuna, vi ste debelo 

zapostavili đurđevački kraj. To vam kao čovjeku ne mogu oprostiti i uopće mi nije bitan vaš 

Proračun i politički ću se boriti da vi više ne donosite odluke, da prodajete naše tvrtke, prodat 

ćete i ceste i vodite ćete biznis sa smećem, odnosno sa komunalnim otpadom. Preko te tvrtke 

kupujete druge tvrtke, gomilate smeće, ne brinete za zdravlje ljudi, za poljoprivredu. Cesta je 

došla do Križevaca, zašto vi niste, kao što je Bjelovar, napravili sami projektnu 

dokumentaciju za cestu do Koprivnice. Mogli ste, ili u suradnji sa Koprivnicom. Bjelovar je 

napravio sam, europska sredstva su došla, nemaju što raditi, rade prugu Bjelovar-Zagreb, što i 

nije toliko bitno, koliko je bitna ova cesta. Ali to nije fokus vašeg interesa, vas nije briga ako, 

će ljudi nastradati, jer neće imati jednaku zdravstvenu zaštitu, isto kao što neće biti briga našu 

predsjednicu Skupštine što će djeca kod nas plaćati 300,00 i 200,00 kuna za korištenje 

dvorane jer i ona treba dobiti svojih 3.000,00 kuna.  

 

 PREDSJEDNICA: Zahvaljujem gospodine gradonačelniče, jako ste to lijepo sročili, 

hvala vam. Otvaram raspravu za članice i članove. 

 

 TOMISLAV BABIĆ: O samom Proračunu kolege su dosta rekli, kolega Bagarić je 

iznio stav Kluba, ja ću taj stav poštivati. Ono što je mene zasmetalo, a ima veze s 

Proračunom, odnosno ima veze s prihodovnom stranom Proračuna, je da se naša izvršna vlast 

zalaže za spajanje Podravke s Atlanticom. Nadam se da, kolega dožupan zna što to znači, 

znači preseljenje uprave iz Koprivnice, to znači pad prihoda i Gradu Koprivnici i 

Koprivničko-križevačkoj županiji. 

 

 DARKO SOBOTA: Uvaženom kolegu koji je toliko zabrinut za Podravku i Atlantic, 

morate pročitati cijeli tekst. U tekstu piše da nije baš onako kako piše u podnaslovu. U tekstu 

piše što sam izjavio i koji je moj osobni stav, a i stav Županijskog odbora Hrvatske 

demokratske zajednice, da smo mi za ovakav sustav kakav je i do sada i ovakav oblik 

vlasništva. Nemojte iskrivljavati činjenicu pred svima. Izjavio sam da to ne mora značiti 

nužno zlo, ako će se Podravka baviti onakvim poslom kakav treba biti. Nemam ništa protiv 

teksta. Očekujem da Podravka kupi Atlantic, a ne obratno.  

 

 DARKO KOREN: Mislim da nema neke posebne svrhe na sve ovo odgovarati jer je 

evidentna jedna predstava, normalno, legitimna, dozvoljena, kakvih viđamo puno na nekim i 

višim mjestima. Trenutno je valjda uzor takvih nastupa, famozni saborski zastupnik Pernar. 

Mene neodoljivo na to podsjeća. Naravno da je tu, uz dužno poštovanje gospodina Lackovića, 

nemam potrebe analizirati njegove kompetencije, lik i djelo, iznijeto toliko insinuacija, toliko 

prigodnih laži, oprostite predsjednice što sam upotrijebio tu riječ, da je to zapravo vrlo 

rizično, jer udarate na inteligenciju ovdje, a po nekakvoj logici stvari ovdje su ipak ljudi koji 

su iznad te skupine, koja bi možda probavila ovaj vaš nastup. To je zaista pregrozno što ste vi 

danas ovdje izrekli i za što ste nas sve optužili i za što ste prozvali mene, a da uopće, niti 

imam doticaja s tim, niti nadležnosti. Po tome ispada da ja određujem, ispada da pišem 

recepte pacijentima koji dođu u Dom zdravlja. To je zaista toliko drsko da se jednostavno na 

taj način ne želim odražavati. Želio bih vam reći ono što je konkretno, možda, važno. 
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Primjedba oko Proračuna. Mi smo dobili jasnu uputu iz Ministarstva financija da to skinemo s 

dnevnog reda, da ljudi ne bi bili u bilo kakvoj zabludi. Prema uputi Ministarstva ukoliko je 

veći iznos manjka kao što je to slučaj ove Bolnice, koji se ne može pokriti u jednoj godini 

moguće je pokrivanje kroz duži vremenski period uz donošenje akta o sanaciji istog. Po tome 

niti jedna županija ne bi usvojila proračun. Sve županije su preuzele svoje županijske bolnice, 

neke čak i tri. Varaždinska bolnica je na nekakvih 130 milijuna kuna gubitka, po istom 

modelu su preuzeli osnivačka prava. Donošenjem sanacijskog plana koji će biti prihvaćen, 

vjerujem to će se regulirati kroz višegodišnje razdoblje. To o čemu vi govorite zaista je jedna 

manipulacija ili nepoznavanje materije, a i to isto je moguće, niste vi baš sveznadar, nisam ni 

ja isto. Uvjeren sam da će Ministarstvo potvrditi ovaj naš Proračun, bez obzira što vi o tome 

mislili.  

 Uvažavam gospodina Bagarića, njegovo iskreno razmišljanje. Razgovarali smo 

nedavno na koordinaciji, svako ima pravo izreći što misli o tome.  

 Ovakve eskapade graniče sa jednom političkom ludošću. Zaključio sam da čovjek od 

politike može i oboljeti. 

 Ako govorimo o ulaganju Grad Đurđevac, a to je očito nekakva podloga svih 

problema. Zašto Križevci imaju TIM 2? Zato što je sustav Mreža, Pravilnik koji to određuje 

tako je odredio. U zadnjih osam godina smo napravili, jer sam pretpostavio da ćete takvu 

eskapadu imati, vezano za Đurđevac, a meni je Đurđevac izuzetno drag i zbog nekih osobnih 

odnosa. U školstvo je uloženo 31 milijun kuna. Samo za prijevoz učenika 17 milijuna kuna. 

Napravili smo dvoranu 10,5 milijuna kuna.  

 

 ŽELJKO LACKOVIĆ: Deset metara prekratku da bi se mogla koristiti. 

 

 DARKO KOREN: U katastar smo uložili 2,5 milijuna kuna. U rotor, po kojem se 

vozite, ne znate izaći van, 900.000,00 kuna. Ni Picokijadu ni jednu nismo preskočili. Vi 

stalno mene osobno prozivate za neka vaša nezadovoljstva, kao da sam ja Županija. Nisam ja 

Županija. Ako sam ja Županija onda sam ja, valjda, to sve vama dao u Đurđevcu. Koren vam 

je dao 10 milijuna za dvoranu, 2,5 milijuna za katastar i rotor vam je Koren napravio, 

Picokijadu. Izložbu kolača ne možete organizirati da vam Koren ne da novce.  

 

 ŽELJKO LACKOVIĆ: Deset milijuna kuna dobili ste od „Bistre“. 

 

 PREDSJEDNICA: Gospodine Lackoviću, zbog stalnih upadanja izričem vam 

opomenu sukladno članku 146. Poslovnika. 

 

 DARKO KOREN: Voda i odvodnja 7,8 milijuna kuna. Kad sjedite doma na školjki 

morate znat da jedan dio vas odlazi na kolektor kojeg sam vam ja platio 3,6 milijuna kuna.  

Jedino nismo deve kupili, ali ako bude potrebno možda kakva liječnička skrb, ako se devama 

što dogodi i u to se možemo uključiti. Svjestan sam, svi me dobro poznajete da ova razina 

koju ja ovdje raspravljam, nije prilagođena ovom mjestu, niti mojoj funkciji. Ja sam toga 

svjestan. Svima se ispričavam. To nije način na koji ja razgovaram s ljudima i na koji 

nastupam u javnom prostoru. Jednostavno vi ste to zaslužili i s vama se ne može drugačije 

razgovarati. Nemam potrebe više davati nikakva obrazloženja, nego predlažem da priđemo 

usvajanju ovog Proračuna, jer sve ovo što ste vi izrekli nema s proračunom nikakve veze, 

nego samo sa vašim bolesnim političkim ambicijama.  

 

 ŽELJKO LACKOVIĆ: Postavio sam pitanje, i ovako ste govorili da se to ne treba 

pokriti, a pomoćnica ministra SMS-om javlja: „Može pokriti gubitak sukcesivno, ali tada uz 
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Proračun mora donijeti dokument o mjerama sanacije koje će dovesti do uravnoteženja“. Vi 

niste iskazali prihode u Proračunu.  

 Iznos od 1,5 milijuna kuna, koji ostvarujete na način da gulite građane, odnosno 3,8 

milijuna kuna akumulirani plus u Zavodu za javno zdravstvo, prebacite na TIM 2 hitne službe 

Đurđevac.  

 

 PREDSJEDNICA: Zaključujem raspravu i dajem prijedlog Proračuna na glasovanje. 

 

 Županijska skupština sa 22 glasa „za“ i 15 „protiv“ donosi  

 

  Proračun Koprivničko-križevačke županije  

za 2017. godinu i projekcije za 2018. i 2019. godinu 

  

 Proračun  se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

Točka 4. 

 

 PREDSJEDNICA: Prijedlog Odluke smo primili. Raspravu su proveli Odbor za 

financije i proračun i Odbor za statut i poslovnik te su podržali prijedlog. 

 

 Molim župana Darka Korena da obrazloži prijedlog Odluke. 

 

 DARKO KOREN: Nema potrebe. 

 

 PREDSJEDNICA: Da li se predstavnici Odbora žele javiti? Predstavnici klubova? 

 Otvaram raspravu za članice i članove. 

 

 Županijska skupština bez rasprave sa 22 glasa „za“ i 15 „protiv“ donosi  

 

Odluku o izvršavanju Proračuna Koprivničko-križevačke županije za 2017. godinu 

 

 Odluka se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

Točka 5. 

 

 PREDSJEDNICA: Izvještaje smo primili. Raspravu je proveo Odbor za financije i 

proračun i nema primjedbi. 

 

 Po potrebi obrazloženje daje župan Darko Koren.   

 Da li se predstavnici Odbora žele javiti? 

 Da li se predstavnici klubova članova žele javiti? 

 Otvaram raspravu. 

 Ako se nitko ne javlja, dajem na glasovanje svaki izvještaj posebno. 

 

 Županijska skupština glasujući za svaki izvještaj posebno, sa 36 glasova „za“ i 1 

„protiv“ donosi 

 

Z A K L J U Č A K  

o usvajanju Izvještaja o korištenju sredstava Proračuna Koprivničko-križevačke 

županije – Proračunska zaliha za  
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a)  rujan 2016. godine, 

b) listopad  2016. godine, 

c) studeni 2016. godine. 

 

 Zaključci i Izvještaji  prilažu se zapisniku i čine njegov sastavni dio. 

 

Točka 6. 

    

  PREDSJEDNICA: Socijalni plan smo primili. Raspravu je proveo Odbor za 

zdravstvo i socijalnu skrb i podržava Plan. 

 

 Obrazloženje daje zamjenik župana Ivan Pal.  

 Da li se predstavnici Odbora žele javiti? 

 Da li se predstavnici klubova članova žele javiti? Otvaram raspravu. 

 

 Ako se nitko ne javlja dajem prijedlog na glasovanje. 

 

 Županijska skupština jednoglasno sa 37 glasova „za“ donosi  

 
Zaključak o prihvaćanju Socijalnog plana Koprivničko-križevačke županije 

 za razdoblje 2016.-2021.  godine 

 

 Zaključak se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio.  

Točka 7. 

  

 PREDSJEDNICA: Akcijski plan smo primili. Raspravu je proveo Odbor za zdravstvo 

i socijalnu skrb i podržava prijedlog. 

    

  Obrazloženje daje zamjenik župana Ivan Pal.  

 

 Da li se predstavnici Odbora žele javiti? 

 Da li se predstavnici klubova članova žele javiti? Otvaram raspravu za članice i 

članove. 

 Ako se nitko ne javlja dajem prijedlog Akcijskog plana na glasovanje. 

 Konstatiram da je trenutno prisutno 36 članica i članova.  

 

 Županijska skupština jednoglasno sa 36 glasova „za“ donosi  

 

Akcijski plan za socijalno uključivanje Roma u Koprivničko-križevačkoj županiji,  

za razdoblje od 2017. do 2020. godine 

 
 Akcijski plan prilaže se zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

Točka 8. 

 

 PREDSJEDNICA: Prijedloge odluka smo primili. Raspravu su proveli Odbor za statut 

i poslovnik i Odbor za poljoprivredu, šumarstvo i vodoprivredu te su podržali prijedloge.   

    

 Obrazloženje daje zamjenik župana Darko Sobota.   

  Da li se predstavnici Odbora žele javiti? 
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 Da li se predstavnici klubova članova žele javiti? 

 Otvaram raspravu. 

 

 Ako se nitko ne javlja dajem odluke na glasovanje na način da glasujemo za svaki 

prijedlog posebno. 

 

 Županijska skupština jednoglasno sa 36 glasova „za“ donosi: 

 

Odluku o ustanovljenju zajedničkog otvorenog lovišta na području  

Koprivničko-križevačke županije broj  VI/110 – „Kuzminec“ 

 

Odluku o ustanovljenju zajedničkog otvorenog lovišta na području  

Koprivničko-križevačke županije broj VI/111 – „Legrad“ 

 

 Županijska skupština sa 35 glasova „za“ i 1 „protiv“ donosi 

 

Odluku o ustanovljenju zajedničkog otvorenog lovišta na području 

Koprivničko-križevačke županije broj  VI/112 – „Gola-Gotalovo“ 
 

 Županijska skupština jednoglasno sa 36 glasova „za“ donosi 

 

Odluku o ustanovljenju zajedničkog otvorenog lovišta na području  

Koprivničko-križevačke županije broj  VI/113 – „Đelekovec“ 

 

 Županijska skupština sa 35 glasova „za“ i  1  „suzdržan“ donosi 

 

 Odluku o ustanovljenju zajedničkog otvorenog lovišta na području  

Koprivničko-križevačke županije broj  VI/114– „Drnje-Torčec“ 
 

 Županijska skupština jednoglasno sa 36 glasova „za“  donosi 

 

Odluku o ustanovljenju zajedničkog otvorenog lovišta na području  

 Koprivničko-križevačke županije broj  VI/115 – „Peteranec-Sigetec“ 
  

 Odluku o ustanovljenju zajedničkog otvorenog lovišta na području  

Koprivničko-križevačke županije broj  VI/116 – „Hlebine“ 
 

Odluku o ustanovljenju zajedničkog otvorenog lovišta na području  

Koprivničko-križevačke županije broj  VI/117 –„Rasinja“ 

 

Odluku o ustanovljenju zajedničkog otvorenog lovišta na području  

Koprivničko-križevačke županije broj  VI/118 – „Koprivnica“ 

 

Odluku o ustanovljenju zajedničkog otvorenog lovišta na području  

Koprivničko-križevačke županije broj  VI/119 – „Koprivnički Bregi“ 

 

 Županijska skupština sa 35 glasova „za“ i  1  „suzdržan“ donosi 

 

Odluku o ustanovljenju zajedničkog otvorenog lovišta na području 

Koprivničko-križevačke županije broj  VI/120– „Novigrad Podravski“ 
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  Županijska skupština jednoglasno sa 36 glasova „za“ donosi 

 

Odluku o ustanovljenju zajedničkog otvorenog lovišta na području 

Koprivničko-križevačke županije broj  VI/121– „Molve“ 

  

Odluku o ustanovljenju zajedničkog otvorenog lovišta na području 

     Koprivničko-križevačke županije broj  VI/123– „Hampovica“ 

 

Odluku o ustanovljenju zajedničkog otvorenog lovišta na području 

     Koprivničko-križevačke županije broj  VI/124– „Đurđevac“ 

 

Odluku o ustanovljenju zajedničkog otvorenog lovišta na području 

     Koprivničko-križevačke županije broj  VI/125– „Kalinovac“ 

 

Odluku o ustanovljenju zajedničkog otvorenog lovišta na području 

     Koprivničko-križevačke županije broj  VI/127– „Prugovac“ 

 

Odluku o ustanovljenju zajedničkog otvorenog lovišta na području 

  Koprivničko-križevačke županije broj  VI/128– „Kloštar Podravski 

 

Odluku o ustanovljenju zajedničkog otvorenog lovišta na području 

Koprivničko-križevačke županije broj  VI/129– „Lipovica“ 

 

Odluku o ustanovljenju zajedničkog otvorenog lovišta na području 

Koprivničko-križevačke županije broj  VI/130– „Mala Mučna“ 

 

 

           Odluke se prilažu zapisniku i čine njegov sastavni dio. 

                       

Točka 9. 

 

 PREDSJEDNICA: Prijedlog Zaključka smo primili. Raspravu je proveo Odbor za 

zdravstvo i socijalnu skrb te podržao Zaključak.  

  

  Obrazloženje daje zamjenik župana Ivan Pal. 

 

 IVAN PAL: Vi znate o tome sve što znam i ja. Znate da su se male zdravstvene 

ustanove našle u problemu sa specijalizacijama. Pravilnik koji je donesen, naprosto, donosi 

nam situaciju da specijalisti mogu otići kad se sjete. Tri zdravstvene ustanove su se angažirale 

oko ovakvog donošenja Zaključka. Predstavnice ustanova su s nama. Ako bi bio ovakav 

zakonski model kakav je prošli ministar sa svojom administracijom donio, mi bismo vrlo brzo 

ostali, i ovako Hrvatska ostaje, bez specijalista. Mi moramo te ljude zadržati, naravno da se ne 

može zadržati silom. Ovo je jedno privremeno rješenje, izrada novog Pravilnika je pri kraju, 

on će vrlo brzo biti donesen kao jedno kompromisno rješenje. U svakom slučaju nije 

normalna situacija za male ustanove, tipa naše Bolnice koja mora platiti 800.000,00 kuna 

specijalizaciju, a specijalista može 50.000,00 kuna uplatiti i otići. To je interes javnog 

zdravstva, on se nekad ne poklapa sa osobnim interesima liječnika i mi mislimo da društvo 

mora naći jednu ravnotežu da budu zadovoljeni i interesi struke i liječnika, ali naravno i nas 



 23 

korisnika njihovih usluga. Ovo je jedno prolazno rješenje da omogućimo našim ustanovama 

da prežive, a novi Pravilnik će sigurno donijeti kvalitetno rješenje. 

 

 PREDSJEDNICA: Da li se predstavnici odbora žele javiti?  

 Da li se predstavnici klubova članova žele javiti? Otvaram raspravu.  

 Ako se nitko ne javlja dajem prijedlog na glasovanje. 

 

 Županijska skupština jednoglasno, sa 36 glasova „za“ donosi 

  

Zaključak o primjeni izmijenjenih i dopunjenih odredaba 

 Pravilnika o specijalističkom usavršavanju doktora medicine 

  
 Zaključak se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

Točka 10. 
  

 PREDSJEDNICA: Prijedlog Rješenja smo primili. Prijedlog je utvrdio Odbor za izbor 

i imenovanja.    

 

  Obrazloženje daje pročelnica Marina Horvat Pavlic. 

 

 MARINA HORVAT PAVLIC: Antikorupcijsko povjerenstvo u ovom trenutku 

djeluje u krnjem sastavu, s obzirom da predstavnici oporbe imaju pravo predložiti dva člana, a 

predložili su jednoga. Član Županijske skupštine gospodin Tomislav Babić dao je ostavku na 

to mjesto, oporba je predložila gospodina Marinka Bagarića iz Koprivnice. Ujedno koristim 

priliku da se iz teksta izvade riječi „iz reda Kluba članova SDP-a, HNS-a i HSU-a“ po 

prijedlogu gospodina Bagarića kao predsjedniku toga Kluba.  

 

 PREDSJEDNICA: Da li se predstavnici Odbora žele javiti? 

 Da li se predstavnici klubova članova žele javiti? Otvaram raspravu. 

 

 Županijska skupština, bez rasprave, jednoglasno sa 36 glasova „za“ donosi 

 

Rješenja o izmjeni Rješenja o imenovanju članova Antikorupcijskog povjerenstva 

Koprivničko-križevačke županije 

 

 Rješenje se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

Točka 11. 

 

 PREDSJEDNICA: Izvješća smo primili. 

 Po potrebi obrazloženje daje zamjenik župana Darko Sobota.  

 Da li se predstavnici klubova članova žele javiti? Otvaram raspravu. 

 

 Županijska skupština, bez rasprave, glasujući za svako izvješće posebno, jednoglasno, 

sa 36 glasova „za“ donosi 

 

Zaključak o prihvaćanju Izvješća o poslovanju trgovačkih društava u kojima 

Koprivničko križevačka županija ima dionice ili poslovne udjele, za 2015. godinu 
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a) „PZC Varaždin“  d.d., 

b) „Ceste“ d.d. Bjelovar. 

 

  Zaključak i Izvješća se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

Točka 12. 

   

 PREDSJEDNICA:  Zaključak smo primili. Raspravu je proveo Odbor za zdravstvo i 

socijalnu skrb i nema primjedbi. 

 Obrazloženje daje zamjenik župana Ivan Pal.  

 Da li se predstavnici Odbora žele javiti?  

 Da li se predstavnici klubova članova žele javiti? Otvaram raspravu. 

 

 TOMISLAV BABIĆ: Zamolio bih da se pojasni stavak 2. ovog Zaključka gdje piše da 

danom stupanja na snagu II. izmjena i dopuna Proračuna Koprivničko-križevačke županije za 

2016. i projekcije za 2017. i 2018. smatrat će se da je dana suglasnost na Odluku opće 

bolnice. Znači, usvojili smo rebalans, onda je dana suglasnost, a sada donosimo Odluku da 

dajemo suglasnost. Pohvalio bih ovog gospodina koji je postao ravnatelj zbog toga jer je kum 

Hrg morao na listu, jer nije uspio promijeniti memorandum, znači potpisao se na dokument, a 

ispod piše sanacijska upraviteljica Sandra Sinjeri, pa dovodi u zabludu ljude.  

 

 PREDSJEDNICA: Dajem prijedlog na glasovanje. 

 

 Županijska skupština sa 29 glasova „za“, 4 „protiv“ i 3 „suzdržana“ donosi  

 
Zaključak o davanju suglasnosti na Odluku  

Opće bolnice „dr. Tomislav Bardek“ Koprivnica 

  
 Zaključak se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

Točka 13. 

  

 PREDSJEDNICA: Prijedlog Zaključka smo primili prije sjednice. Raspravu je proveo 

Odbor za financije i proračun  i podržao je prijedlog.   

 

 Obrazloženje daje zamjenik župana Ivan Pal, ako ima potrebe.  

  

  Da li se predstavnici Odbora žele javiti? 

 Da li se predstavnici klubova članova žele javiti? Otvaram raspravu. 

 

 Županijska skupština, bez rasprave, jednoglasno sa 36 glasova „za“ donosi 

 

Zaključak o preuzimanju otplate studenskih kredita i  

otpisu subvencioniranih kamata 

 

 Zaključak. se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
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Točka 14. 

  

 PREDSJEDNICA: Prijedlog Zaključka smo primili. Sukladno članku 106. Poslovnika 

Županijske skupštine predlagatelj podnosi amandman radi dopune prijedloga Zaključka.  

 Usmeni amandman u ime predlagatelja obrazložit će pročelnica Marina Horvat Pavlic.  

 

  MARINA HORVAT PAVLIC: Pred vama je prijedlog za imenovanje sudaca  

porotnika Županijskog suda u Varaždinu, ukupno njih sedam. Nakon što smo vama poslali 

materijale zaprimili smo još jedna prijedlog Općine Molve, tako da dopunjujemo ovaj popis  

još jednom točkom. 

  

 PREDSJEDNICA:  Da li se predstavnici klubova članova žele javiti? 

 Otvaram raspravu. 

 Županijska skupština, bez rasprave, jednoglasno sa 36 glasova „za“ donosi 

 

 Zaključak o utvrđivanju prijedloga za imenovanja sudaca porotnika 

Županijskog suda u Varaždinu 

 
 Zaključak se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 
Točka 15. 

 

 PREDSJEDNICA:  Prijedlog Plana rada smo primili. Raspravu su proveli svi odbori 

sazvani za ovu sjednicu osim Odbora za statut i poslovnik, te su podržali prijedloge. 

 

 Obrazloženje daje pročelnica Marina Horvat Pavlic. 

 

 MARINA HORVAT PAVLIC: U cijelosti ste uspjeli izvršiti, odnosno naše su 

službe u cijelosti izvršile Plan rada Županijske skupštine za 2016. godinu. Bile su tri točke 

koje iz tehničkih razloga nisu mogle kao takve biti izvršene, jer postoje opravdani razlozi. 

Ako ste pregledali Plan rada, onda ćete uočiti da postoje neka nova izvješća koja će vam kao 

takva biti dostavljena tijekom iduće godine. Ako imate kakvih prijedloga, Plan se može 

dopuniti. Ovo su točke o kojima ćemo zasigurno raspravljati u idućoj godini. 

 

 PREDSJEDNICA: Da li se predstavnici odbora žele javiti? 

 Da li se predstavnici klubova članova žele javiti? 

 Otvaram raspravu. 

 

 Županijska skupština, bez rasprave, jednoglasno sa 36 glasova „za“ donosi 

 

Plan rada Županijske skupštine  

Koprivničko-križevačke županije za 2017. godinu 

 

 Plan rada prilaže se zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

Točka 16. 

 

  PREDSJEDNICA: Prijedlog Zaključka podijeljen nam je prije sjednice. 

  

 Molim zamjenika župana Ivana Pala da nam dade obrazloženje. 



 26 

 

 IVAN PAL: Ove dvije točke su istog sadržaja pa ću obrazložiti obadvije. 

 Radi se o dvije škole koje smo dovršili, zatvorili račune. Ono što je novo napravljeno 

u tim školama da se prenese u njihovo vlasništvo. Te ustanove su vlasnici objekata. To je 

pravni akt kojega smo već donosili. Time smo završili ta dva projekta formalno pravno i 

financijski.  

 

 PREDSJEDNICA:  Otvaram raspravu. 

 

 Županijska skupština bez rasprave, jednoglasno sa 36 glasova „za“ donosi 

 

 Zaključak o prijenosu nabavljene nefinancijske imovine 

 Osnovnoj školi Legrad 

 

 Zaključak se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

Točka 17. 

 

  PREDSJEDNICA: Prijedlog Zaključka podijeljen nam je prije sjednice. Obrazloženje 

smo čuli. Otvaram raspravu. 

 

 Županijska skupština bez rasprave, jednoglasno sa 36 glasova „za“ donosi 

    

  Zaključak o prijenosu nabavljene nefinancijske imovine  

Osnovnoj školi Sokolovac 

 
 Zaključak se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 
Točka 18. 

  

 PREDSJEDNICA: Prijedlog Zaključka smo primili prije sjednice. 

 

 Obrazloženje daje pročelnik Marijan Štimac. 

 

 MARIJAN ŠTIMAC: Obrazložit ću ove dvije točke. Koprivničko-križevačka županija 

je 2010. godine sa svim osnivačima Piškornice i Fondom za zaštitu okoliša i energetsku 

učinkovitost zaključila ugovor, gdje Koprivničko-križevačka županija u svojstvu i pod 

nazivom korisnika, koristi sredstva od 60%                                sa namjerom kupnje zemljišta 

da bi se formirala čestica od 45 hektara na Zavodu za regionalni centar. Imali ste priliku 

donositi odluke o zemljištu koje smo prenosili bez naknade. To je bio slučaj kada smo primili 

kao županijski proračun povrat 60% iz Fonda i po specijalnim sporazumima od drugih 

osnivača ostatni dio. Mi smo se bavili kupoprodajom zemljišta do 2013. godine, kada je opet 

Piškornica kao tvrtka zaključila sporazum sa Fondom za zaštitu okoliša i energetsku 

učinkovitost primila zajam o kojem ste čuli, od tri milijuna kuna beskamatnih, sa kojima je 

nastavila kupoprodaju zemljišta ona, sama.  

 U procesu svih tih događaja Piškornica je podnosila i zahtjev za lokacijsku dozvolu i 

tada smo ovdje prezentirali ugovor o osnivanju prava građenja za čestice za koje još nismo 

primili novac od osnivača Piškornice, pa smo taj ugovor i realizirali, a tvrtka Piškornica 

knjižila se tim ugovorom pod C na vlasništvo Koprivničko-križevačke županije na nekretnine 

u obuhvatu 7,6 hektara. Danas se promijenila okolnost u toliko što je u postupku katastarska 
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izmjera Općine Koprivnički Ivanec i u procesu je izlaganja i postoji mogućnost da se sve 

čestice koje još uvijek nisu u vlasništvu Piškornice, a radi izgradnje Centra su i kupljene 

prenesu u njihovo vlasništvo. No, to se ne može realizirati darovnicom jer nismo primili 

sredstva od ostalih osnivača. Otvorenih je 336.000,00 kuna. Stoga vam predlažemo da se 

dozvoli županu da može zaključiti Dodatak osnovnom ugovoru o pravu građenja, gdje se kaže 

ne možemo dati bespovratno jer nismo zatvorili dio od osnivača, već se to mora kupiti. 

Piškornica ima iznos sredstava s kojim može, u ovoj drugoj Odluci te iste čestice koje su 

sadržane u ovom ugovoru o osnivanju pravu građenja kupiti nadoknađujući onaj dio onih 

novčanih sredstava koje županija nije primila od Fonda. To je u izračunu kako je prikazano 

336.000,00 kuna.   

 

 PREDSJEDNICA:  Otvaram raspravu. 

 

 Županijska skupština bez rasprave, većinom glasova sa  31 glasom „za“ i 5 „protiv“  

donosi 

 

Zaključak o davanju suglasnosti Županu Koprivničko-križevačke županije  

za sklapanje Dodatka 3 Ugovoru o osnivanju prava građenja 

 

 Zaključak se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

Točka 19. 

 

 PREDSJEDNICA: Prijedlog Odluke smo primili prije sjednice. Otvaram raspravu. 

 

 Županijska skupština bez rasprave, većinom glasova sa  31 glasom „za“ i 5 „protiv“  

donosi  

 

 Odluku o kupoprodaji nekretnina 

 

 Odluka se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

Točka 20. 

  

 PREDSJEDNICA: Otvaram raspravu pod točkom „Pitanja i prijedlozi članica i 

članova“. 

   

 ŽELJKO LACKOVIĆ: Ispričavam se, ako sam bio neugodan, u odnosu na neke 

jesam, ciljano. Sada je srijeda 14. prosinca, 18,11 minuta. Zapisnički, ovo se snima.  

 Postavljam pitanje da li Županija ima dokument ovjeren o sanaciji koja će dovesti do 

uravnoteženja poslovanja naše Bolnice, ovaj čas? Možda će ga sutra imati. Interesira me da li 

ga ima sada, jer je to preduvjet valjanosti Proračuna, garantiram da ga nema, jer smo ga mi  

trebali usvojiti zajedno sa ovim Proračunom i ne možemo ga naknadno. To je pitanje. 

 Drugi prijedlog je otvorena pozivnica svima da dođete na naše žive jaslice, da se dobro 

zabavite i da izmirimo sve nesuglasice, osim što tamo ne bih želio vidjeti svoja dva 

Đurđevčana Franju Cara i Vericu Rupčić. 

 

 STJEPAN CIGANOVIĆ: Na poljoprivrednom zemljištu imamo veliki napad 

kukuruzne zlatice. Sada je prilika u ovom zimskom periodu, da preko naših stručnih službi 

probamo angažirati savjetodavnu službu i da se poljoprivrednici educiraju kroz ove zimske 
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mjesece. Imali smo te mjerne ploče u Ferdinandovcu. Sada je situacija da se to proširilo i na 

Novo Virje, Molve i Virje. Kažu mi da i prema Koprivnici ima dosta šteta. Borba protiv tog 

nametnika izuzetno je teška. Očigledno ćemo se morati naučiti na tog štetnika kao što je to 

svojevremeno bilo sa krumpirovom zlaticom. Pogotovo je to opasno u našem području gdje 

su velike površine pod kukuruzom, a to zbog toga što je ovo stočarski kraj i što je kukuruz 

osnovna sirovina za ishranu stoke. Vrijeme je da pokušamo, a možda imamo i u Proračunu 

osigurana sredstva za te namjene, pa bi bilo jako dobro da se pristupi rješavanju tog problema.  

 Budući je ovo zadnja sjednica u ovoj godini, zahvaljujem se svima vama na 

razumijevanju, na saslušavanju mojih pitanja i prijedloga koji su bili usmjereni na temu 

poljoprivrede. Svima vama, kolegice i kolege želim čestitati sretan i blagoslovljen Božić i 

uspješnu i zdravu novu godinu. 

 

 MARINKO BAGARIĆ: Konzultirao sam se s predsjednicom, budući da ona ne zna, a 

budući da je ovo zadnja sjednica u ovoj godini, ne znam da li ćemo se još vidjeti, imam 

potrebu da sve pozdravim i čestitam. Ne znam da li ćemo se naći, nakon svega ovoga, da li 

župan ima namjeru da se nađemo, to je do sada bio neki običaj.  

 

 PREDSJEDNICA: Mogli bi u nekom skromnom vidu. 

 Koristim priliku da vam svima zaželim svako dobro, svima koji slave Božić, želim 

sretan i blagoslovljen i lijep Božić, iako nam ova sjednica nije bila niti u božićnom duhu, niti 

u duhu tolerancije, nažalost, mene to posebno žalosti kao Đurđevčicu, ali neka svakome bude 

ono što je izrekao, jer to govori o njemu, prije svega, a ne ni o Franji Caru, ni o meni.  

 Oni koji u sebi imaju toliko negativnosti i mržnje neka probaju u idućoj godini poraditi 

na tome, pa da malo to analiziraju i da imaju manje.  

 Završavam današnju sjednicu.  

 

 Sjednica završava u 18,20 sati.  

 

 

ZAPISNIK SASTAVILA:      PREDSJEDNICA:  

Helena Matica Bukovčan         Verica Rupčić 

 

  

 

 

  

 
 

 

 

 

 

  


